

نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول)

Voting Results of the Ordinary General Assembly Meeting Agenda (First Meeting)

عبر وسائل التقنية الحديثة – الاربعاء Online – Wednesday 1 نو الحجة 1446- 28 مايو 2025م 1st Dhu al-Hijjah-1446- 28th May 2025



نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة العادية

Voting Results of the Ordinary General Assembly Meeting Agenda

(Voting Results)		(نتائج التصويت)
The Board of Directors' report for the fiscal year ending on December 31/12/2024 was reviewed and discussed.	1	تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في 31/12/2024م ومناقشته.
The financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2024 were reviewed and discussed.	2	تم الاطلاع على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في 31/12/2024م ومناقشتها.
Approval of the Company's auditor's report for the fiscal year ended 31/12/2024 after discussing it.	3	الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31 م بعد مناقشته
Approval of disbursing an amount of (4,097,123) riyals as a reward for the members of the Board of Directors and Committees for the fiscal year ended 31/12/2024	4	الموافقة على صرف مكافأه لأعضاء مجلس الادارة واللجان بمبلغ (4,097,123) ريال عن السنة المالية المنتهية في 4,097,123م
Approval of authorizing the Board of Directors to distribute interim cash dividends to the shareholders on a biannual basis for the financial year 2025	5	الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية بشكل نصف سنوي عن السنة المالية المنتهية في 2025م
Approval to appoint the company's auditor, PwC, based on the recommendation of the Audit Committee, to examine, review and audit the financial statements for the second quarter of the fiscal year ending in 2025, and until the end of the first quarter of the fiscal year ending in 2028, for a fee of 2,251,500, excluding value-added tax.	6	الموافقة على تعيين مراجع حسابات الشركة وهي شركة بي دبليو سي PwC بناءً عن توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني من السنة المالية المنتوية في 2025، وحتى نهاية الربع الأول من السنة المالية المنتوية 2028، بأتعاب قدرها نهاية الربع الأول من السنة المالية المضافة.
Approval to absolve the members of the Board of Directors from liability for the fiscal year ended on 31/12/2024	7	الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 2024/12/31م
Approvalon the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024G between the Company and Schlumberger Middle East S.A. where Board Members, Mr. Vijay Kasibhatla and Mr. Jesus Lamas (Both Non-Executive) have indirect interest therein, which is the Master Secondment agreement, without preferential terms for 5,938,596 Saudi Riyals		الموافقة على على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة شلمبرجير الشرق الأوسط إس إيه والتي لعضوي مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا والأستاذ/ جيسوس لاماس (كلاهما غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن اتفاقية الإعارة الرئيسية المبرمة بين الشركتين دون شروط تفضيلية بمبلغ 5,938,596 ريال سعودي .

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة شلمبرجير الشرق الأوسط إس إيه والتي لعضوي مجلس الادارة الاستاذ/فيجاي كاسيبهاتلا والأستاذ/جيسوس لاماس (كلاهما غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن المعاملات على أساس أمر الشراء لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية بمبلغ 300,000 ريال سعودي

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة شلمبرجير إن في (شلمبرجير المحدودة) والتي لعضوي مجلس الادارة الأستاذ/فيجاي كاسيبهاتلا والاستاذ/ جيسوس لاماس (كلاهما غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن المعاملات على أساس أمر الشراء لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية بمبلغ 26,361,541 ريال سعودي

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة إس إل بي كريستيانساند إيه إس, والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/فيجاي كاسيبهاتلا (غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن المعاملات على أساس أمر الشراء لتوريد المعدات وقطع الغيار دون شروط تفضيلية بمبلغ 422,155 ريال سعودي

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة شلمبرجير الشرق الأوسط, والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ/ فيجاي كاسيبهاتلا (غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن عقود منصات حفر برية في الاتفاقية المبرمة بين الطرفين دون شروط تفضيلية بمبلغ 593,189,967 ريال سعودي

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة دويل شلمبرجير العربية السعودية المحدودة, والتي لعضو مجلس الادارة الأستاذ فيجاي كاسيبهاتلا (غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن عقود منصات حفر في الاتفاقية المبرمة بين الطرفين دون شروط تفضيلية بمبلغ 26,739,681 ريال سعودي .

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the Company and Schlumberger Middle East S.A. in which the Board Members Mr. Vijay Kasibhatla and Mr. Jesus Lamas (both non-executive) have an indirect interest, which are transactions based on purchase order for the supply of equipment and spare parts, without preferential terms for SAR 300,000

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the Company and Schlumberger N.V. (Schlumberger Limited), in which the Board Members Mr.Vijay Kasibhatla and Mr. Jesus Lamas (both non-executive) have an indirect interest, which are transactions based on purchase orders for the supply of equipment and spare parts without preferential conditions of SAR 26,361,541

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the Company and SLB Kristiansand A.S, in which a Board Member Vijay Kasibhatla (non-executive) has an indirect interest, which are transactions on the basis of purchase order for the supply of equipment and spare parts the two companies without preferential conditions in the amount of SAR 422,155

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the Company and Schlumberger Middle East S.A., in which Board Member Mr. Vijay Kasibhatla (non-executive) has an indirect interest, for the onshore rig contracts in the agreement between the two companies without preferential terms in the amount of 593, 189,967 Saudi Riyal

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the Company and Dowell Schlumberger Saudi Arabia Ltd., in which a Board Member Mr. Vijay Kasibhatla (non-executive) has an indirect interest, which are the Onshore Drilling Rig contracts in the agreement between the two companies without preferential conditions SAR 26,739,681. 13

9

10

11

12

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بين الشركة وشركة المنصوري للخدمات البترولية, والتي لرئيس مجلس الددارة المهندس / خالد محمد نوح (غير تنفيذيين) و لعضو ملجس الادارة الأستاذ/ سمير سيث (غير تنفيذي) مصلحة غير مباشرة فيها, وهي عبارة عن المعاملات على أساس طلب الشراء لخدمات فحص المعدات وتوريد اتفاقية تأجير المعدات دون شروط تفضيلية بمبلغ 9,555,240 ريال سعودي

14

Approval on the business and contracts concluded for the financial year ended 31 December 2024 between the company and Mansouri Petroleum Services, in which the Chairman of the Board of Directors (non-executive) Engineer Khalid Mohammed Nouh and the member of the Board of Directors Mr. Samir Seth (non-executive) have an indirect interest, which are transactions based on the purchase request for equipment inspection services & supply of equipment rental agreement without preferential terms for 9,555,240 Saudi Riyals.